

TOURISM & HOSPITALITY**NEWS & EVENTS
UPDATES****FOOD &
BEVERAGE****餐饮业****2018 Skytrax World Airports Award**

Hong Kong International Airport has been voted as “2018 World’s Best Airport Dining Experience” in the World Airport Survey. [More details...](#)

2018 Skytrax全球機場獎

航空服务调查和咨询机构Skytrax公布2018年度全球机场评选结果，香港国际机场在「全球最佳餐饮服务体验」项目中排名第一。 [详情...](#)

Asia’s 50 Best Restaurants 2018 Revealed

Nine restaurants from Hong Kong are on the list with Amber ranked the seventh, the best from Hong Kong. [More details...](#)

亚洲50最佳餐厅得奖名单新鲜出炉

今年有九间香港餐厅上榜，法国餐厅Amber排名第七，为香港最好成绩的食肆。 [详情...](#)

Le French GourMay Food & Wine Festival Takes You to Taste the South of France

In the month of May, more than 200 partners - Michelin-starred chefs, restaurants, food and wine importers, distributors and more in Hong Kong and Macau will join hands to honour Le French GourMay 2018 by dedicated South of France wine and dine promotions. [More details...](#)

法国五月美食荟带你享受法国南部的美味

整个五月，超过200家香港及澳门合作伙伴，包括米芝莲星级大厨和110家餐厅、42家食品及葡萄酒进口和40家零售商、以及14个品酒学院，将精心设计一系列特色菜单，或举办精彩的品酒会、推广活动和工作坊，带领宾客来到法国南部品尝地区美食美酒。 [详情...](#)

McDonald’s Introduces Mobile App in Hong Kong Stores

Customers can place orders via the app and scan the QR code at the store to confirm purchases. [More details...](#)

麦当劳香港推出手机应用程序

用户可透过手机应用程序订餐，以QR码到餐厅确认订购。 [详情...](#)

WINE 葡萄酒业

VINEXPO
29-31 MAY 2018
HONG KONG

Vinexpo Hong Kong on Stage with Country of Honour: Australia (29-31 May)

Vinexpo Hong Kong, the leading industry event for wine and spirits professionals in Asia-Pacific, will feature thematic seminars, new products and networking opportunities. The show will be held at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre. [More details...](#)

Vinexpo Hong Kong 于五月开展 澳洲为本届展会主宾国 (5月29-31日)

作为亚太地区葡萄酒及烈酒行业领先的专业展览会，Vinexpo Hong Kong期间将举行各种主题会议、新产品发布以及人脉拓展的商务活动。展会将于香港会议展览中心举办。详情...

HOTELS 酒店业



Hong Kong's First Experimental Artist Hostel / Residence

West Kowloon will test out Hong Kong's first experimental artist hostel/residence embedded with retail/dining/entertainment facilities to support local and visiting artists. The programme will be developed through public-private partnership (PPP) and the tentative schedule could be found [here](#).

香港首个实验性的艺术家旅舍 / 公寓驻留项目

西九文化区将开展香港首个实验性的艺术家旅舍 / 公寓驻留项目，内置零售 / 餐饮 / 消闲设施。这间旅舍 / 公寓将成为西九文化区已规划的艺术场馆的附属设施，支援本地和访港艺术家。项目将以公私营合作形式发展，暂定发展计划请浏览网页。

CONVENTIONS & EXHIBITIONS 会议展览业



Hong Kong Rewards! 2018/19

MEHK of the Hong Kong Tourism Board has joined forces with industry partners to develop privileges that take corporate events to new heights. [More details...](#)

Hong Kong Rewards 香港有礼！2018/19

香港旅游发展局会议及展览拓展部联同业界伙伴，合作推出多项优越礼遇，将您的企业活动提升至更高层次。详情...

GENERAL 一般消息



Two Tiered Tax Rates Regime Comes to Effect from 1 April

The profits tax rate for the first \$2 million of profits of corporations will be lowered to 8.25 percent. Profits above that amount will continue to be subjected to 16.5 percent. [More details...](#)

利得税两级制四月一日起实施

新税制将法团首200万元的利得税税率降至8.25%，其后利润则继续按16.5%征税。详情...

Hong Kong Tops the Most IPO Activities in Q1 2018

Hong Kong's Main Market (HKEx) and its Growth Enterprise Market (GEM) was the busiest exchange globally in Q1 2018, with 20 percent of global IPOs. [Full report...](#)

2018第一季 本港IPO集资额全球第一

香港主要市场（香港交易所）及其创业板市场（GEM）成为2018年第一季度全球最繁忙的交易所，占全球IPO总量的百分之二十。[阅读完整报告...](#)

Hong Kong Signs MoU on Working Holiday Scheme with the Netherlands

Under the new scheme that will commence operation on January 1, 2019, youths from each side will be able to apply for a visa that will allow them to stay in the Netherlands or Hong Kong for up to 12 months. During the period, they may work to finance their stay or study short-term courses. [More details...](#)

香港与荷兰签署工作假期计划

香港与荷兰的工作假期计划于2019年1月1日起生效。双方青年人可以透过计划申请签证，在荷兰或香港逗留最多十二个月。在工作假期期间，参加的青年人可从事工作以赚取旅费，或修读短期课程。详情...

Hong Kong and India Enter into Tax Pact

The comprehensive agreement for the avoidance of double taxation sets out the allocation of taxing rights between the two jurisdictions and will help investors better assess their potential tax liabilities from cross-border economic activities. [More details...](#)

香港与印度签订税务协定

全面性避免双重课税协定阐明双方的征税权，有助投资者更有效评估其跨境经济活动的潜在税务负担。详情...

UPCOMING HK EVENTS

最新活动

Gourmet Asia

9-11 May 2018

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港会议展览中心

[More...](#)

Affordable Art Fair

18-20 May 2018

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港会议展览中心

[More...](#)

Vinexpo Asia Pacific

29-31 May 2018

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港会议展览中心

[More...](#)

Attractions Asia Expo

6-8 June 2018

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港会议展览中心

[More...](#)

International Travel Expo

14-17 June 2018

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港会议展览中心

[More...](#)

Belt and Road International Food Expo

27-29 June 2018

AsiaWorld-Expo

亚洲国际博览馆

[More...](#)

CONTACT US

联系我们

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.

Our services are free and tailored to your needs.

Sindy Wong

黄思敏

Head of Tourism and Hospitality

T: (852) 3107 1067

E: swong@investhk.gov.hk

Betty Leung

梁婉霞

Americas, Africa

T: (852) 3107 1028

E: bleung@investhk.gov.hk

Jenny Hui

许嘉佩

Asia (except Greater China), France

T: (852) 3107 1047

E: jhui@investhk.gov.hk

Lily Wang

王丽

Greater China, Australasia

T: (852) 3107 1037

E: lwang@investhk.gov.hk

Rebecca Chan

陈凤霞

Europe (except France)

T: (852) 3107 1093

E: rebeccachan@investhk.gov.hk

investhk.gov.hk